
Ref. Rastestedet GF 27.08.2022 
Kl 12-14 
 
 
 
Dagsorden:     

1. Valg af dirigent     
2. Valg af referent     
3. Bestyrelsens beretning v/Jens Højlund     
4. Forelæggelse af regnskab v/Charlotte nr. 28   
5. Evaluering af afgræsningen på engen.   
6. Forslag fra bestyrelsen, herunder fastlæggelse af kontingent     
7. Forslag fra medlemmerne. Husk eventuelle forslag skal være bestyrelsen i hænde senest 8 dage før 

generalforsamlingen (sendes pr. mail til bestyrelsenrastestedet@outlook.com)      
8. Valg af bestyrelsesmedlemmer. (Leif nr. 14 og Jens nr. 22 er på valg).      
9. Valg af suppleant til bestyrelsen     
10. Valg af revisor     
11. Eventuelt     

     
M.h.t. punkterne om valg (8-10): Kandidater kan frit foreslås på generalforsamlingen. Bestyrelsen har blot 
sikret, at der er motiverede emner til bestyrelsen.     
 

1. Svend Erik, (nr.52) vælges til dirigent – formalia omkring indkaldelse er overholdt. 
2. Lone, (nr.4) vælges til referent. 
3. Bestyrelsens beretning v/ Jens – godkendt af alle. 
4. Regnskabet fremlagt v/ Charlotte – godkendt af alle. 
5. Formålet med afgræsningen er at holde væksten og selvgødningen nede, og at minimere 

omkostninger til slåning. Loven siger, at der som udgangspunkt ikke må holdes kreaturer i 
sommerhusområder. Grundejerforeningen har for 5 år siden fået dispensation til 2 kreaturer, 
afhængig af de nærmeste naboers evt. indsigelser. Et ønske fra flere i forsamlingen er, at 
afgræsning ophører og at vi finder en alternativ måde at holde området på, evt. betaler os fra det. 
Nils (nr 58) påpeger mangelfuld orientering og at de som nærmeste naboer ikke var indkaldt til 
mødet mellem bestyrelse og Syddjurs kommune, mens Per Bjerregaard (62) og Mogens Møller (64) 
var inviterede og deltog. 
Det blev besluttet at bestyrelsen skal undersøge forventede udgifter ved ”ingen afgræsning”, altså 
en anden måde at holde området på. Bestyrelsen undersøger forskellige muligheder. Samtidig 
afventes svar fra Syddjurs kommune vedr. afgørelse om hvorvidt dispensationen til dyrehold 
inddrages. Hvis Syddjurs kommune inddrager dispensationen til afgræsning med kreaturer, 
bortfalder diskussionen naturligvis. Hvis Syddjurs kommune fortsat tillader kreaturer på 
Overdrevet, indkalder Bestyrelsen til en ekstra ordinær Generalforsamling, hvor 
Grundejerforeningen tager stilling til; Afgræsning med kreaturer overfor vedligehold/pasning af 
Overdrevet uden kreaturer. 

6. Kontingentet på 600 årligt fastholdes. 
7. Anne´s forslag – godkendt af alle. 



A/ at der nedsættes et koordinationsudvalg omkring det friville arbejde i Grundejerforeningen. 
Intentionen er, at alle opgaverne bliver tydelige for alle. Det vil blive annonceret f.eks. på FaceBook 
B/ Hvis man er forhindret eller har andre grunde til ikke at kunne deltage, kan man betale 300 kr 
årligt, som et forsøg indtil næste Generalforsamling. 
Jane´s forslag om at flytte Generalforsamlingen til foråret blev ikke vedtaget. 
Jane opfordrede til at grundejerne bliver bedre til at klippe ned/ holde væksterne nede udenfor 
deres matrikel. 

8. Valg af formand. Jens, (nr. 22) modtog genvalg. 
A/ Valg af bestyrelsesmedlem. Leif (nr. 14) genopstillede ikke. Susanne Windum (nr. 54) blev valgt. 

12. Valg af suppleant. Lone, (nr.4) blev genvalgt. 
13. Valg af revisor. Per, (nr. 62) blev genvalgt. 
14. Evt.: Det påpeges at forslag, også fra bestyrelsen, fremsendes tydeligt til alle. 

Tusind tak til Leif for hans store indsats, både i bestyrelsen og generelt.  
Forslag om tydelig skiltning af husnumre, ved nedkørsel til de tre stikveje – det overgår til 
koordinationsudvalget af de frivillige opgaver. 

 

 

Kl 14.09/ ref. Lone 

  
 
 
Hermed dirigentens godkendelse af generalforsamlingsreferatet. 
Svend Erik. 


